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  - Nisam čuo nešto posebno o tome.   Smatram da neće doći do nekih velikih promena što se
same komunalne slike i funkcionisanja JKP-a  u Starčevu  tiče. Mislim da će sve nastaviti da
funkcioniše kao što je i do sada, tako da ova promena neće doneti ništa negativno, što se mene
lično tiče.

 1 / 1


